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Geacht college,

Tijdens de begrotingsbehandeling in de raad heb ik een opmerking gemaakt over het 
wildcrossen in o.a. De Bakelse bossen. De portefeuillehouder gaf toen aan dat er 
gehandhaafd wordt op deze overtredingen.
Helaas moet ik tot op de dag van vandaag constateren dat er wekelijks en zeker in het 
weekend veelvuldig gecrost wordt door crossmotoren maar ook door auto’s. Niet alleen 
jagen zij het wild hiermee schrik aan met alle gevolgen zeker in het voorjaar met al het jonge 
wild, maar ook worden o.a. bloemenweides en andere natuur vernield en geven zij overlast 
voor omwonenden van deze bossen en aanwezige recreanten.
Ook constateer ik fysiek dat er door de BOA’s veelvuldig hierop gecontroleerd wordt maar je 
moet er maar net zijn op het moment dat er gecrost wordt en dan moet je ze ook nog aan 
kunnen houden.
Ook weet ik dat de portefeuillehouder het wildcrossen een belangrijk aandachtspunt vindt.
Dus aan aandacht en inzet geen gebrek. Desondanks heb ik wel de volgende vraag aan de 
portefeuillehouder .

1. Kan de portefeuillehouder aangeven hoe de stand van zaken is betreffende fysieke 
handhaving en het effect hiervan.
2. Worden particuliere boseigenaren aangesproken door de gemeente over het wildcrossen 
in hun bossen en hun verantwoordelijkheid daarvoor en wat is hun reactie en wat zijn hun 
daden daarop.
3. Zijn er particuliere boseigenaren aangeschreven en wat is de actuele stand van zaken 
daarvan.
4. Welke fysieke stappen kan een gemeente zelf nog ondernemen als handhaving 
onvoldoende effect oplevert.


